
 

 

Skolebestyrelsesmøde – Sønderskov-Skolen 

 

Dato: 25-03-2025 

Inviterede:  Jeppe Solløs Rasmussen, Christian Funder-Stokholm, Camilla Rudebeck Juhl, 

Christina Elkjær, Fikret Abadzija, Anne Kastrup Pind, Claus Bo Højgaard, Jane 

Dollerup Rasmussen, Susan Kamstrup, Morten Faarbæk, Ulla Lassen, Nicole Olivia 

Sørensen, Rasmus Wagner og Birgit Dyngby 

Fraværende: Christina Elkjær, Anne Kastrup Pind, Fikret Abadzija og Morten Faarbæk 

Sted: Lokale 21 kl. 17.00-19.00 

  

Referent: Ulla Lassen 

 

1) Kort nyt: 

Ledelsen:  

Vi har ansat yderligere en lærer fra 1. august i forbindelse med mobilitetsrunden. 

Vedkommende er ansat til at løfte matematik i udskolingen. 

Derudover ansættes til løft af dansk.  

 

Der har været bortvisning af nogle elever i denne uge pga. bekymrende adfærd.  

 

Vi er ved at klargøre til fagfordelingen til næste skoleår.  

 

Elevrådet: 

Har været til drøftelse vedr. millionpuljen. Elevrådet har lavet forskellige forslag til 

ønsker for hhv. 105.000 kr. 90.000 kr. og 86.000 kr. samt 95.000 kr. Sidste runde foregår 

på torsdag.  

 

Skolens medarbejdere:  

Alle er optaget af planlægning af skolens 70-års fødselsdag samt den kommende 

fagfordeling. 

Det kan mærkes, at mange har været ramt af influenza. 

 

Skolen har søgt om midler til renovering af skolens bibliotek. Omkring den 3. april 

behandles ansøgningerne.  

 

2) Regnskab 2024 og budget 2025 v. Ulla 

Referat: Gennemgået og godkendt 

 

3) Forældreaften-opsamling. Hvad er næste skridt? 

Referat: Det var en god aften med et inspirerende oplæg.  



 

Input fra aftenen er blevet sammenskrevet. På næste skolebestyrelsesmøde drøftes 

hvordan vi arbejder videre med de indkomne input.  

 

4) Timefordelingsplan for skoleåret 2025-26 

Referat: Gennemgået og godkendt. 

Det undersøges, om det er muligt, at kommende 5. årgang kan få et halvt års svømning 

sammen med 4. årgang.  

 

5) Cykelkampagne i maj. Skolebestyrelsens rolle? 

Referat: Skolebestyrelsesmedlemmerne vil gerne hjælpe til igen.  

Der udsendes et skema, hvor man har mulighed for at skrive sig på.  

 

6) Forældrehenvendelse v. Jeppe 

Referat: 

 

Modtaget en henvendelse om skolen kunne lave et arrangement omkring Trivsels-

kommissionens anbefalinger. Dette kunne evt. arrangeres sammen med andre skoler, evt. 

skolerne i city. 

Birgit undersøger om city skolerne vil være med i et arrangement samt muligheden for at 

få en fra Trivselskommissionen til at komme og give et oplæg. 

 

7) Nyt fra FRO (Fælles Rådgivende Organ) v. Anne 

Referat: 

 

 

Alkoholfri sidste skoledag, som sidste år, er ved at blive arrangeret fælles for alle skoler i 

kommunen. 

På seneste FRO møde blev den nye skoleaftale bl.a. gennemgået, herunder fra 

specialområde til almenområde. 

 

Evt: Birgit og Jeppe skal til et arrangement på Rødding Højskole på fredag. 

Vi vil gerne søge fonde til ny legeplads i indskolingen. 

 

Jeppe har ikke mulighed for at deltage i skolebestyrelsesmødet den 29. april, hvorfor det 

foreslås at afholde mødet den 13. maj 2025 i stedet for. 


